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ZAPISNIK 
S 31.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

31. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 29. travnja 2022. (petak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Erika Valić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Izmjena prioriteta za 2022. godinu 
2. Razmatranje zaprimljenih prijedloga prioriteta za 2023. godinu 
3. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić podsjetio je Vijeće na 
prioritete iz 2022. koji su od strane Gradskoga vijeća prihvaćeni, a nisu bili predloženi od strane 
Vijeća Mjesnog odbora Brašćine – Pulac. Kako je do toga došlo, nije jasno, no Vijeće je snažno 
reagiralo i tražilo da se isto promjeni u prvobitno stanje. Naime, radi se o prijedlogu prioriteta za 
asfaltiranje kolnika na području Ulice Kozala u iznosu od 566.000 kn koji nije bio predložen, a niti 
prihvaćen od VMO. Na prijedlog predsjednika Vijeća, održan je sastanak sa gradonačelnikom i 
Gradskim odjelom za komunalni sustav te Trgovačkim društvom Rijeka Plus d.o.o., gdje je 
predsjednik izravno i jasno dao na znanje kako se svjesno ignoriraju prijedlozi Vijeća mjesnog 
odbora.  
Na sastanku u Rijeka Plus-u održanom 9.ožujka 2022. na kojem su uz predstavnike Rijeka Plusa 
(E. Biasiol, A. Tomljanović, I. Ausilio) prisustvovali i predsjednik VMO Brašćine – Pulac Josip 
Rupčić, predsjednica VMO Belveder Irena Bolf i tajnica Mjesnog odbora Ivana Prpić. Predsjednik 
Rupčić iznio je mišljenje o kontinuirano lošoj komunikaciji između Rijeka Plus-a i mjesnih odbora, 
u ovom slučaju osvrnuvši se na Brašćine – Pulac. Smatra kako se to više ne smije tolerirati i kako 
je komunikacija važna kako bi se riješili zajednički problemi. Kao primjer loše komunikacije iznio je 
primjer postavljanja vibro-traka ispred OŠ Belvedere. Unatoč dogovorenim radovima, isti nisu 
odrađeni na ispravan i dogovoren način. Naime, vibro-trake su potpuno drugačije po visini od onih 
koje su trebale biti postavljene. Donesen je zaključak kako se više niti jedan zapisnik ne može i 
neće prihvatiti bez potpisa VMO-a. 
Na sastanku u Odjelu za komunalni sustav, održanom kod pročelnice gđe Malnar Maje, uz ostale 
predstavnike mjesnih odbora, bio je i predsjednik VMO Brašćine – Pulac. Predsjednik Rupčić je 
jasno dao na znanje svoj stav o nametanju prioriteta od strane Odjela za komunalni sustav, a 
suprotno odlukama VMO Brašćine-Pulac. VMO stoga nije podržalo odluke Odjela za komunalni 
sustav. Također navodi kako je potrebno poraditi na korektnijoj komunikaciji između Odjela i 
mjesnih odbora. Konačno su na sastanku dogovorili kako se odluka Gradskog vijeća vezana uz 
usvojene prioritete neće odnositi i na MO Brašćine – Pulac te će se iznos od 566.000 kn vratiti 
natrag VMO Brašćine-Pulac i time im se dozvoliti da donesu odluku o tome u što će se taj iznos 
utrošiti i i to u što kraćem roku. 
Predsjednik naglašava kako je potrebno održati još jedan sastanak, a to je u Odjelu za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem i to iza 1. svibnja 2022. kako bi se s njima u 
suradnji realiziralo definiranje područja na prostoru Brašćina (zadnja stanica linije br. 4) za 
postavljanje spomen obilježja i uređenje parkića za što je potrebno izraditi projekt koji će definirati 
i troškove.  
Predsjednik Rupčić naveo je i potrebu održavanja sastanka sa VIK-om, a vezano uz izgradnju 
vodovoda i kanalizacije na području Pulca. Potrebno je dobiti važne informacije i na koncu 
dogovor kada će se i na koji način isto izrealizirati. Naime, VMO raspolaže s iznosom o 350.000 
kn koji je bio predviđen za sudjelovanje u troškovima, stoga je važno dogovoriti sastanak i donijeti 
zajedničke dogovore oko ovog problema.  
Iz svega navedenoga, poslati će se dopisi Odjelu za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem te VIK-u radi dogovora oko datuma sastanka.  
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava stav usvaja informacije na znanje.  
 
AD.2 
Tajnica MO predala je svim vijećnicima prijedloge građana za male komunalne akcije (prioritete) 
za 2023. godinu. Vijećnici su pregledali sve prijedloge i donijeli slijedeće zaključke:  

- Uz navedene prijedloge potrebno dodati još jedan, prijedlog VMO, a to je „postavljanje 
zaštitnih stupića na nogostup u Ulici Kozala od kućnog broja 33 do kućnog broja 35.“ 

- Vijećnik Valić Franjo smatra kako treba prihvatiti sve prijedloge pa neka nadležne službe 
daju mišljenje što je izvedivo, a što nije. Nakon toga, Vijeće može dati svoje mišljenje. 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno usvaja prijedloge malih komunalnih akcija  
 
AD.3/1 
Predsjednik predlaže da se proslijedi upit KD Vodovod i kanalizacija, a vezano o stanju izvođenja 
radova na području Pulca. Predlaže da na sastank ide vijećnik Ivica Vukić. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena  
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AD 3/2 
Predsjednik Rupčić je upoznao Vijeće s problemom korištenja prostora tunela i utvrda koje vodi 
Udruga Katarina B. Naime, Grad Rijeka je pokrenuo radove na navedenom području, isti su 
otvoreni javnosti, ali je sve nakon toga stalo. Događa se da u tunele, neorganizirano, dolaze grupe 
posjetitelja u razgledavanje bez konkretnog nadzora ili dogovora, što smatra vrlo opasnim, ali i 
neodgovornim. Smatra kako bi trebalo definirati kada i na koji način posjetitelji mogu ući u tunele. 
Hoće li za to biti nadležan i odgovoran Grad Rijeka, Turistička zajednica, ili netko treći nije bitno, 
bitno je da bude sukladno nekakvom redu i zakonu.  
Treba poslati u Grad dopis i zatražiti očitovanje u čijoj je nadležnosti upravljanje utvrdama 
Katarina B. Predsjednik Rupčić naglašava kako će ovo biti definitivno tema na sastanku u Odjelu 
za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. Predlaže da na sastanak također dođe 
i vijećnik Franjo Valić. 
U tunelima nema rasvjete, nema minimalnih tehničkih uvjeta koji su svakako važni kako bi se 
posjetitelji sigurno kretali istima. Tunele nitko ne održava i vrlo su složeno pitanje. Potrebno je 
nastaviti sa čišćenjem i uređenjem te programom daljnje izgradnje, koja je u međuvremenu stala.  
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava potrebu definiranja nadležnosti na utvrdama 
Katarina B. 
 
AD 3/3 
Predsjednik Rupčić izvijestio je sve prisutne o tome kako su ga kontaktirali predstavnici Civilne 
zaštite MUP-a uz molbu za izvođenjem vježbi civilne zaštite na ruševini ispod Katarine B. 
Održavale bi se vježbe spašavanja na način da bi se ulazilo i u utvrde te se prezentiralo vježbe 
izvlačenja iz utvrda. Vježbe bi se organizirale 17. i 18.6.2022. i to 17.6.2022. cijeli dan, a 
18.6.2022. do 13.00 sati.  
Predsjednik je naveo kako će na adresu Mjesnog odbora stići službeni dopis od Civilne zaštite 
MUP-a vezano uz sve navedeno, a tada će VMO poslati Suglasnost za izvođenje ovih vježbi. 
 
Zaključak: Informacija jednoglasno primljena na znanje. 
 
AD 3/4 
Dana 4. travnja 2022. na terenu su se sastali Elio Biasiol i Josip Rupčić, a vezano uz problem 
parkiranja djelatnika OŠ Belvedere i DV Maestral. Dogovorili su da se proglasi odluka o 
mogućnosti uređenja parkinga samo za djelatnike. Postoji nekoliko načina, no najprije treba 
definirati vlasništvo dijela zemljišta kod DV Maestral te kontaktirati Odjel za Sport i tehnički kulturu 
za zemljište iza Sportske dvorane Dinka Lukarića. 
 
Zaključak: Informacija jednoglasno primljena na znanje. 
 
AD 3/5 
Predsjednik Rupčić je iznio Vijeću i problem završnih radova HEP-a nakon postavljanja kablova. 
Naime, prilikom postavljanja asfalta u Ulicama Vinogradska, Drenovski put, Kozala, uočeno je 
kako debljina asfalta nije odgovarajuća onoj koja je postojala. Nakon intervencije predsjednika 
prema upravi HEP-a izvršeni su prepravci. 
 
Zaključak: Informacija jednoglasno primljena na znanje. 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Erika Valić                 Josip Rupčić 
  

  

 


